

The 2nd International Conference on Geosciences of Libya GeoLibya-2-2017

المؤتمر الدولي الثاني لعلوم الارض عن ليبيا (جيوليبيا-2-2017)
قسم علوم الارض- كلية العلوم – جامعة بنغازي

Organized by: Department of Earth Sciences, Faculty of Science,
University of Benghazi, Benghazi-LIBYA

ملخص النشرة الاولى باللغة العربية

ينظم قسم علوم الارض بكلية العلوم – جامعة بنغازي المؤتمر الدولي الثاني لعلوم الارض عن ليبيا (جيوليبيا-2-2017) والمزمع عقده بعون الله تعالى في بنغازي في الفترة من 14-16 /10 /2017 م. وبهذه المناسبة الطيبة ندعوكم للمشاركة في فعاليات هذا المؤتمر عبر إرسال ملخص بحث باللغة العربية أو اللغة الانجليزية (راجع الارشادات أدناه) الى اللجنة العلمية وذلك قبل يوم 18-06-2017م. كما ندعوكم أيضا الى إستكمال نموذج التسجيل المرفق وإرساله الينا عبر البريد الالكتروني الخاص بالتسجيل (راجع أدناه) على أن يكون موضوع البحث عن ليبيا أصيلا ولم يسبق نشره ومكتوب حسب الارشادات وضمن محاور المؤتمر المشار اليها. أخيرا نأمل منكم الاطلاع على جدول مواعيد المؤتمر مع تمنياتنا لكم بقضاء أطيّب الاوقات في مدينة بنغازي. وللإجابة عن استفساراتكم يمكنكم التواصل معنا عبر أتصل بنا (أنظر أدناه).

التفاصيل الكاملة عن المؤتمر (باللغتين العربية والانجليزية) تجدونها على
صفحتنا الالكترونية على الموقع الالكتروني لجامعة بنغازي

Ar:<http://sc.uob.edu.ly/pages/page/134>

En:<http://sc.uob.edu.ly/en/pages/page/150>

First Circular

May, 2017

Invitation

The Department of Earth Sciences is grateful to invite scientists and researchers to assemble in the University of Benghazi for the 2nd International Conference on Geosciences of Libya (GEOLIBYA-2-2017), which will be held in Benghazi, Libya from Saturday 14th to Monday 16th October 2017.

This conference will bring together leading researchers and scientists in the field of interest from Libya and abroad. The aim of the conference is to cover wide range of topics related to geosciences and to provide an opportunity for students, graduates and academics from all over Libya to meet and discuss their innovative discoveries during the last decade.

You are cordially invited to participate in this conference, meet colleagues, and enjoy a good stay in Benghazi.

Scientific Topics

- 1- Sedimentology and Stratigraphy
- 2- Geochemistry and Hard Rock Geology
- 3- Hydrogeology and Geomorphology
- 4- Biostratigraphy and Palaeontology
- 5- Petroleum Geology, Industrial and Environmental Geology
- 6- Structural Geology and Remote Sensing
- 7- Exploration Geophysics and Seismology
- 8- Engineering and Environmental Geophysics
- 9- Miscellaneous Geosciences Studies

Call for Abstracts

Researchers interested to attend the conference should fill out the attached registration form. Contributors wishing to make oral or poster presentations are requested to submit an electronic copy of the abstracts in **Arabic or English** before **June 18th, 2017**. The abstracts should follow the provided guidelines. The abstracts and registration forms should be electronically mailed as attached file (word-document and Pdf) to

For Registration Form: GeoLibya.reg@uob.edu.ly

For Abstract: GeoLibya.abs@uob.edu.ly

Abstract Guidelines

1- For English Abstract:

Title: Capital, **Bold**, Centered, Text Normal, Times New Romans 14, Max Three Lines.

Author(s): Capital, Centered, Text Normal, Times New Romans 12, use initials for middle names. First name appears first, E-Mails should be included.

Affiliation: Title Case, Text Normal, Justified, Times New Romans 12

Abstract: write-down results of you work, Text only with line spacing 1.0, No Figures, No Acknowledgments, No References and No footnotes. Single spaces between paragraphs, Max 250 words, Text Normal and Justified, Times New Romans 12, use single spaces between Title, Author(s), Affiliation and Abstract.

Use line-spacing 1.0 for all Abstract parts (Title, Authors, and Affiliation).

2- For Arabic Abstract:

يرجى مراعاة الارشادات التالية عند كتابة ملخص البحث:

عنوان البحث: مركزي، غامق، حجم ونوع الخط (Times New Romans, 16)، ولا يزيد عن ثلاثة سطور.
المؤلف/المؤلفون: مركزي، عادي، حجم ونوع الخط (Times New Romans, 12)، الاسم ثلاثي بدون اختصارات.
جهة العمل: مركزي، عادي، حجم ونوع الخط (Times New Romans, 12)، مع كتابة العنوان الالكتروني للمؤلف/المؤلفون.

ملخص البحث: أكتب أهم نتائج البحث بما لا يزيد عن 250 كلمة مستعملا حجم ونوع الخط (Times New Romans, 14)، ملخص البحث يجب أن يكتب بطريقة عادية (line-spacing 1.0) مع ضبط الهوامش من الجهتين (Justified)، لا تستعمل الأشكال، ولا الجداول ولا المراجع، ولا الملاحظات، ولا تشير الى أي شكر.
أستخدم مسافة واحدة بين فقرات ملخص البحث وكذلك بالنسبة للأجزاء الأخرى (العنوان، المؤلفون، جهة العمل...).

Meeting Calendar

N.	Event	Date
1	Open for registration & abstract submission (+ 1 st Circular)	May 8 th , 2017
2	Deadline for abstract submission	June 18 th , 2017
3	Acceptance notification	July 1 st , 2017
4	Deadline for paper submission (+ 2 nd Circular)	August 18 th , 2017
5	Deadline for registration and withdrawn	September 1 st , 2017
6	Conference date	October 14 th - 16 th , 2017
7	Field-trip date (details will be in the 2 nd Circular)	October 17 th , 2017
8	Student and graduates meeting	October 17 th , 2017

Contact us:

Organizing Committee: GeoLibya.org@uob.edu.ly

Registration and Information: GeoLibya.reg@uob.edu.ly

**The 2nd International Conference on Geosciences of Libya
GeoLibya-2-2017**

Organized by: Department of Earth Sciences, Faculty of Sciences,
University of Benghazi, Benghazi-LIBYA

المؤتمر الدولي الثاني لعلوم الارض عن ليبيا (جيوليبيا-2-2017)
قسم علوم الارض – كلية العلوم – جامعة بنغازي

PRE-REGISTRATION FORM

GeoLibya.reg@uob.edu.ly

Family Name:

First Name:

..... الاسم كاملا باللغة العربية:

..... أسم الجامعة او المؤسسة التابع لها:

Affiliation:

.....
.....

Address:

.....
.....

Phone:

E-mail:

I intend to:

(1) Attend only (.....).

(2) Present an oral abstract (.....).

(3) Present a poster for my abstract (.....).

(4) Participate on the Field-trip (.....). Max. No. 40 persons, fees is applicable.

Scientific Topic:

Title of Contribution:

.....
.....
.....

Date: **Signature:**